
Referat fra generalforsamlingen 2010 i Grundejerforeningen Ravnstrup 
 
Generalforsamlingen blev afholdt tirsdag d. 23. marts 2010 kl. 19.30 på BLIK 
 
Punkter til dagsordenen: 
 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Oplæsning og godkendelse af referat fra 2009 

3. Formandens beretning 

4. Forelæggelse af regnskab 

5. Valg til bestyrelsen 

6. Valg af revisorer 

7. Indkomne forslag 

8. Fastsættelse af kontingent 

9. Evt. 

 
Referat: 
1. Helmer Vestergaard blev valgt til dirigent, og referatet er udarbejdet af formanden. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, og dermed lovlig 
og beslutningsdygtig. 
 

2. Referatet fra 2009 blev godkendt. 
 

3. Den planlagte investering af foreningens midler i kortfristede obligationer er foreløbig 
udskudt pga. tekniske problemer med netbank-adgangen. Disse skulle dog være løst 
nu, og der er bestilt oprettelse af et nyt depot, hvorefter investeringen kan foretages. 
 
Bestyrelsen har arbejdet videre med en folder om foreningen, og det medbragte udkast 
blev godkendt. Folderen omdeles i et trykt eksemplar til hver husstand sammen med 
nærværende referat. Folderen skal endvidere kunne hentes fra foreningens 
hjemmeside www.grf-ravnstrup.dk af tilflyttere, ejendomsmæglere, m.m. 
 
Grundejere, der har restancer til foreningen, vil fremover få tilsendt opkrævningen pr. 
brev til ejerens adresse, da det angiveligt i nogle af disse tilfælde ikke er ejeren, der bor 
på adressen. 

 
Foreningen har henvendt sig til kommunen for at høre om mulighederne for opsætning 
af et evt. gadespejl ved udkørslen fra Nordkildevej for at forbedre oversigtsforholdene 
mod syd. Dette tillades dog iflg. kommunen yderst sjældent og kun ved veje med 
meget få udkørsler. 
 
Foreningen har i vinteren 2010 rekvireret assistance til snerydning på stikvejene 2 
gange, hvor der har været tale om væsentlige snemængder. Dette vil dog først belaste 
regnskabet for 2010. 



Det kan desuden nævnes, at DONG Energy har solgt alle fibernet-aktiviteter til TDC, 
og det vides ikke hvad planerne er for vores område. 
 

4. Regnskabet for 2009 viste et overskud på 9.410,69 kr. Regnskabet blev godkendt. 
 
5. Følgende var på valg i 2010: 

Else Flyger – modtog genvalg 
Ann Jensen – modtog genvalg 
 
Frits Rose blev genvalgt som suppleant. 

 
6. Erling Larsen og Eigil Skjødt – genvalgt som revisorer 

Laurits Kofod – genvalgt som suppleant 
 

7. Der er fra en grundejer stillet forslag om fælles organisering af snerydning på 
fortovene. Forslaget blev dog nedstemt på generalforsamlingen, da en sådan ordning 
vil skulle omfatte samtlige grundejere, hvilket der tidligere har været modstand mod. 
Den enkelte grundejer henvises derfor til selv at indgå aftaler med en entreprenør, hvis 
man har behov for hjælp til rydningen. 

 
8. Bestyrelsens forslag på 100 kr. blev vedtaget. 
 
9. Det blev under evt. foreslået, at man til næste års generalforsamling kunne arrangere 

fællesspisning eller et foredrag for at tiltrække flere. Herefter kunne dirigenten, der i 
parentes bemærket var eneste fremmødte udover bestyrelsen med påhæng, erklære 
generalforsamlingen afsluttet… 

 
Carsten Andersen/ref 


